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SLAVNOSTNA PODELITEV 

SREBRNIH ZNAKOV IN 

PRIZNANJ 

 
Človek žanje uspeh, kadar sledi 

svojemu najmočnejšemu 

hrepenenju". 

(P.Rcohen)  

V četrtek, 26. 5.  je v hotelu Vivat 

v  Moravskih Toplicah potekala 

slavnostna podelitev srebrnih 

znakov in priznanj za strokovne 

dosežke na področju zdravstvene 

in babiške nege. Srebrni znak sta 

prejeli Gabrijela Voršič in 

Klaudija Sever Lovenjak, 

priznanja pa Alenka Duh, Marija 

Holsedl in Lidija Bertalanič. 

Iskrene čestitke vsem 

prejemnicam. 

 
Vodstvo 

 

 

27. STROKOVNO SREČANJE 

EKONOMISTOV IN 

POSLOVODNIH DELAVCEV 

V ZDRAVSTVU 

 

Po skoraj dveletnem premoru 

zaradi covida je tokratno srečanje 

ekonomistov in poslovodnih 

delavcev v zdravstvu potekalo v 

Laškem. Dvodnevno druženje je 

potekalo v sproščenem vzdušju ob 

zelo zanimivih temah pod geslom 

Javno zdravstvo v prihodnje.   

 

Po uvodnem pozdravu 

predsednice Društva ekonomistov 

Helene Ulčar Šumčič, je mag. 

Franc Vindišar predaval na temo 

Kaj je epidemija razkrila in kako 

naprej. Direktor Splošne 

bolnišnice Izola, mag. Radivoj 

Nardin se je dotaknil vsebine o 

tem, kje so izzivi bolnišnic v 

prihodnje. Poudaril je, da bo 

morala država postaviti strategijo 

javnega zdravstva in spremeniti 

zakonodajo na podlagi delovno 

pravne zakonodaje, javnih naročil 

in financiranja storitev. Vsak 

izvajalec bo moral marsikaj 

narediti sam z boljšo organizacijo 

dela ter vitkimi in učinkovitimi 

procesi. Mag. Jako Ceglar iz 

Zavoda za zdravstveno 

zavarovanje Slovenije (ZZZS) je 

predstavil sodobni model 

plačevanja zdravstvenih storitev. 

Jure Dolinar iz Ministrstva za 

zdravje je predstavil investicijska 

vlaganja v zdravstvo. Sprejet je bil 

zakon o zagotavljanju finančnih 

sredstev za leta 2021 do 2031, po 

katerem se bodo zagotavljala 

dodatna investicijska vlaganja 

glede na starostno infrastrukturo 

nepremičnin in opreme. Dr. Bojan 

Cestnik je predaval o priložnostih 

in tveganjih digitalne preobrazbe, 

ki bodo spremenile tudi procese 

dela na operativni ravni. 

Zdravstveno stanje celjske regije 

je predstavila Tatjana Kolenc, ki je 

tudi članica sveta zavoda naše 

bolnišnice. Janez Poklukar, 

minister za zdravje je poudaril 

aktualne teme preteklega dela v 

času covida, sprejetje Splošnega 

dogovora in Aneksa štev. 1 ter 

aktivnosti na področju dolgotrajne 

oskrbe. Generalna direktorica 

ZZZS dr. Tatjana Mlakar je 

predstavila temo, kako uskladiti 

razpoložljiva sredstva z zahtevami 

za financiranje v zdravstvu v 

primerjavi z drugimi državami. 

Primanjkljaj finančnih sredstev bi 

naj država krila iz proračuna, tako 

kot druge države, saj Slovenija 

izkazuje nizek delež proračunskih 

virov. Lejla Fajič iz Urada RS za 

makroekonomske analize in 

razvoj je povedala, kako je država 

pomagala v času covida za 

blažitev posledic krize v višini 10 

odstotkov BDP. 

Razšli smo se v dobrem vzdušju, Z 

načrti, da se v jeseni srečamo 

ponovno na Gorenjskem ali 

Primorskem.  

  
Marjan Maček, univ. dipl. ekon.  

Pomočnik direktorja za poslovne zadeve 

 

 

 

ZDRAVSTVENA 

ADMINISTRACIJA, 

POGOSTO SPREGLEDAN 

DEL ZDRAVSTVENEGA 

SISTEMA 

 

Zaposleni v zdravstveni 

administraciji Slovenije so se 26. 

maja zbrali na 5. konferenci 

Sodobna zdravstvena 

adminstracija. Potem ko so lani, po 

petih letih  pogajanj, dosegli dvig 

plačnih razredov, so tokrat sprejeli 

šest pomembnih sklepov s 

ključnim ciljem: Zdravstvena 

administracija naj bo enakovreden 

člen v obravnavi pacienta. 

 

Zdravstvena administracija je ena 

najbolj spregledanih skupin 

zaposlenih v zdravstvu kljub temu, 

da se vsaka obravnava pacienta 

začne in konča ravno pri njih.  

https://www.facebook.com/gabrijela.vorsic?__cft__%5b0%5d=AZX1in7RAyIJ_-RuzPvJU00DLhNz5VF2i1Sw4bcyxuMeKFTfo6GT5BMVttAP9GXq7nJgpNBCnFgHyiLpf2XsrWDdGljWxvzRLMGoTyI2gPN_BCWyxqmQBAnzLukXmh6eZEcRPq_nRRLeX5H5GwsoamFFlXW6wLux2vDJMcESm4w-7Q&__tn__=-%5dK-y-R
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Prim. asist. Daniel Grabar, dr. 

med., direktor Splošne bolnišnice 

Murska sobota: 

»Zdravstvena administracija je 

nepogrešljiv in pomemben del  

zdravstvenega sistema in vsake 

zdravstvene ustanove. Tega se 

zavedamo in zato toliko bolj 

pozdravljamo tovrstna srečanja. 

Od zdravstveno administrativnih 

sodelavcev pričakujemo vse 

najboljše, da so urejeni, nasmejani, 

točni, da se znajo pogajati, po 

drugi strani pa se borijo za višje 

plače, za možnost izobraževanja. 

Nekdo, ki se kljub plači ukvarja z 

osnovnimi eksistenčnimi 

problemi, težko opravlja svoje 

delo dobro. Zato podpiram 

prizadevaja, da tudi plače sledijo 

sodobnemu razvoju.« 
 

S konferenco želijo opozoriti na 

aktualno stanje, problematiko in 

perspektive zdravstvene 

administracije Slovenije. Za delo 

zdravstveno administrativnih 

sodelavcev  je potrebno ogromno 

znanja in veščin. Na konferenci so 

sprejeli šest konkretnih sklepov, ki 

jih bodo posredovali vladi, pa tudi 

direktorjem slovenskih bolnišnic: 

 
1. Vse zaposlene v zdravstveni 

administraciji naj se uvrsti na 

delovno mesto Zdravstveno 

administrativni sodelavec 1 

2. Priznajo naj se pogoji dela 

(24 ur, 365 dni, prisilna drža, 

delo s pacienti, delo z 

računalnikom...) 

3. Imenuje naj se predstavnico, 

ki bo članica pogajalske 

skupine za korigiranje 

plačnih razredov 

4. Zaradi težav z zaposljivostjo, 

naj se omogoči delo preko 

pogodbe  

5. Minister naj imenuje delovno 

skupino, ki se bo začela 

ukvarjati s poenotenjem 

delovanja zdravstvene 

administracije – enaki pogoji, 

standardi in normativi  

6. Uvedba licenčnih točk in 

izobraževanja 

 

Loredana Mejak, predsednica 

Strokovne sekcije pri Združenju 

zdravstvene administracije 

Slovenije:  

»Na pragu nove vlade in novega 

ministra zahtevamo, da se 

upošteva naš prispevek pri 

obravnavi pacienta. Že leta 

opozarjamo, da nismo le 

administratorji, temveč 

zdravstveno administrativni 

sodelavci, pa vendar naš poklic ni 

korektno prepoznan. Smo kader, 

ki na koncu naredimo obračun 

zdravstevnih storitev ter 

zaključimo zapise v Čakalni vrsti. 

Od obračunov zdravstveni zavodi 

živijo, točni podatki v čakalni 

vrstii, pa so še kako pomembni, saj 

se na podlagi tega izdelujejo 

poročila o čakalni dobi. V teh dveh 

konferenčnih dneh se 

spoznavamo, izmenjamo izkušnje, 

se kaj novega naučimo, predvsem 

pa strnemo vrste in tako lažje 

dosežemo svoje cilje.« 

 

In kako bodo o nuji sprejetja teh 

sklepov prepričali prihajajočega 

ministra za zdravje? 

 

Milica Saje, predsednica 

Združenja zdravstvene 

administracije:  

»Upamo, da se vlada čimprej 

sestavi, me ne bomo sedele križem 

rok. Da se sklepi čimprej 

sprejmejo, smo določile tudi 

predstavnico, ki bo vez z 

ministrstvom, verjameno da nam 

bo uspelo.« 

 

Irena Ilešič Čujovič, predsednica 

Sindikata zdravstva in socialnega 

varstva: 

»Destvo je, da nam je v socialnem 

dialogu lansko leto uspelo z 

dvigom plačnih razredov. Še 

pomembneje kot plačni razredi, pa 

je prenos iz J plačne skupine v E4 

– to je priznanje, da ste strokovni 

delavci v zdravstvu. Sklepi, ki ste 

jih sprejeli zrejo v prihodnost. 

Zdravstvenim administratorjem je 

treba  dati moč razvoja, 

izobraževanja in izpopolnjevanja. 

Čaka nas naporno pogajalsko 

obdobje.« 
 

 

Maja Zdolšek, Združenje 

zdravstvenih zavodov Slovenije 

»Zdravstveni adminstrator je prvo 

ogledalo renomeja neke ustanove. 

Prvo sito užaljenih pacientov, 

kader, ki na dnevni ravni 

komunicira z zahtevnimi 

sogovorniki, kader, ki še kako 

pomembno prispeva h kakovosti 

zdravstvenih storitev. Je arhiv 

informacij in pomemben deležnik 

zdravstvenih timov. Zasluži si 

večjo veljavo.« 

 
Duška Žolger 

in  

Jagoda Đorđević  
PEPERMINT PR 

 

 

SODOBNA 

ZDRAVSTVENA 

ADMINISTRACIJA (2022) 

V Termah 3000 v Moravskih 

Toplicah je v četrtek, 26. maja  in 

v petek, 27. maja potekala letna 

izobraževalna konferenca, že peta 

po vrsti, z naslovom Sodobna 

zdravstvena administracija, ki je 

namenjena izključno zdravstveni 

administraciji v slovenskih 

bolnišnicah in drugih zdravstvenih 

zavodih.  

Predstavljen je bil bogat, raznolik 

in aktualen program z izkušenimi 

predavatelji (mag. Irena Deželak, 

mag. Branko Vidič, Marijan 

Papež, Ksenija Benedetti, Sanela 

Peresciutti Banović …) s 

poudarkom na novostih in 

aktualnostih iz zakonodaje, ki 
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zajema aktualne tematike plačnega 

sistema, napredovanje in 

upokojevanje v letu 2022, 

varovanje osebnih podatkov ter 

bolj sproščujočih tem povezanih z 

dvigom pozitivne samopodobe.  

Osrednji dogodek je bilo omizje z 

željo opozoriti na aktualno stanje, 

problematiko in perspektivo 

zdravstvene administracije 

Slovenije, v katerem so sodelovali 

Milica Saje, predsednica 

Združenja zdravstvene 

administracije Slovenije, 

Loredana Mejak, predsednica 

Strokovne sekcije pri Združenju 

zdravstvene administracije 

Slovenije, Irena Ilešič Čujovič, 

predsednica Sindikata zdravstva in 

socialnega varstva Slovenije, Maja 

Zdolšek, Združenje zdravstvenih 

zavodov Slovenije, mag. Branko 

Vidič, Ministrstvo za javno upravo 

in prim. asist. Daniel Grabar, dr. 

med., spec., direktor Splošne 

bolnišnice Murska Sobota. 

Pogovor je povezovala novinarka 

Vida Petrovčič. 

Zavedamo se, da je za delo 

zdravstveno administrativnih 

sodelavcev potrebno ogromno 

znanja in veščin, saj se vsaka 

obravnava pacienta začne in konča 

ravno v zdravstveni administraciji. 

Lansko leto je bilo prelomno, saj je 

po petih letih pogajanj bil dosežen 

dvig plačnih razredov, na tokratni 

konferenci pa je bilo sprejetih šest 

konkretnih sklepov s ključnim 

ciljem, da zdravstvena 

administracija postane 

enakovreden člen pri obravnavi 

pacienta. Da se sklepi čimprej 

sprejmejo, bodo posredovani vladi 

ter direktorjem slovenskih 

bolnišnic. 

Da je vse bilo še bolj zanimivo in 

prijetno, je programu sledilo 

večerno druženje s posebnim 

programom.  

V sklepnem delu konference je za 

vse udeležence sledil še ogled naše 

bolnišnice, s poudarkom na 

organizaciji dela zdravstvene 

administracije ter odlična 

pogostitev v jedilnici Službe 

bolnišnične prehrane in 

dietoterapije.   

 
Udeleženke konference Sodobna zdravstvena 

administracija 2022 

 

 

 

22. NOVAKOVI DNEVI 

Združenje za perinatalno medicino 

je 27. 5. in 28. 5. organiziralo 22. 

Novakove dneve v Hotelu Vivat v 

Moravskih toplicah z naslovom 

Indukcija in pospeševanje poroda 

in večplodna nosečnost.  V 

lokalnem organizacijskem odboru 

je sodeloval  Ginekološko- 

porodniški oddelek naše 

bolnišnice, za predsednico pa je 

bila imenovana Simona Čopi, dr. 

med. , spec. gin in por. 

Na strokovnem srečanju so 

sodelovali številni predavatelji, ki 

so predstavili sodobne smernice za 

indukcijo  in pospeševanje poroda 

ter obravnavo večplodne 

nosečnosti. 

Zelo smo ponosni, da sta bila 

predavatelja tudi zdravnika  z 

našega oddelka - asist. Luka 

Roškar, dr. med., spec. gin in por., 

ki je predstavil sprožitev poroda 

po carskem rezu in Martina Špilak 

Gomboc, dr. med., spec. gin in 

por., ki je predavala o etiologiji in 

epidemiologiji večplodnih 

nosečnosti. 

Ob koncu prvega dne srečanja je 

Združenje za perinatalno medicino 

podelilo priznanje za dolgoletno 

delo na področju neonatologije 

Leonidi Kous, dr. med., spec. 

pediatrije in srednjim 

medicinskim sestram – babicam 

zadnje generacije štiriletnega 

programa Babiške šole od leta 

1960 - 1984, ki so ga prejele 

babice naše porodne sobe: Helena 

Berič, Majda Malačič, Marija 

Antolin, Vida Golob, Lidija 

Bertalanič, Jožica Dominko, 

Hedvika Koler (upokojena leta 

2020) in Suzana Šubinski, ki nas je 

po kratki in hudi bolezni zapustila 

decembra 2021. Ob tej slovesnosti 

je združenje ginekologov in 

porodničarjev Pomurja podelilo 

priznanje za dolgoletno delo na 

področju ginekologije in 

porodništva sedaj že upokojeni 

zdravnici Lidiji Ouček Farkaš, dr. 

med., spec. gin. in por. 

Srečanje je potekalo v prijetnem 

vzdušju ob izmenjavi izkušenj in 

dobrih praks, kakor tudi druženju. 

Ob tej priliki bi se radi zahvalili 

vodstvu bolnišnice, ki je 

omogočilo, da smo se lahko 

zaposleni na  Ginekološko-

porodniškem oddelku srečanja 

tudi udeležili. 

Kolektiv Ginekološko-porodniškega oddelka 

 

SREDNJE MEDICINSKE 

SESTRE -BABICE, ZADNJA 

GENERACIJA BABIC 

ŠTIRILETNEGA 

PROGRAMA BABIŠKE ŠOLE 

OD 1960 – 1984 

 
Prva Babiška šola v Ljubljani je 

bila ustanovljena 1753 v času 

Marije Terezije in je poklicno 

izobraževala babice v slovenskem 

jeziku.  

Šola za medicinske sestre – 

babice, štiriletni program babištva 

se je na šoli izvajal v obdobju 1960 



4 

 

– 1984 in v tem času izobrazil 476 

medicinskih sester -babic. To je 

bila šola z najdaljšo tradicijo 

zdravstvene strokovne šole ne 

samo v Sloveniji, temveč tudi v 

Evropi. Ob uvedbi nove šolske 

reforme leta 1981, s prehodom na 

usmerjeno izobraževanje, je bila 

srednja babiška šola, z 240 letno 

tradicijo, ukinjena. V tem času je 

bilo izobraženih 2630 babic. 

Leta 1996 je bil na Visoki šoli za 

zdravstvo ustanovljen Oddelek za 

zdravstveno nego ginekološko 

porodniške smeri, kasneje od leta 

2003 pa kot posledica 

vključevanja Slovenije v 

Evropsko unijo in zahteve, da 

mora biti babiški poklic reguliran,  

na omenjeni šoli deluje program 

Babištvo, primerljiv sorodnim 

evropskim programom. 

Iz obdobja, ko so se babice 

izobraževale v srednji štiriletni 

babiški šoli, je danes na 

Ginekološko porodniškem 

oddelku SB Murska Sobota 

zaposlenih še pet srednjih 

medicinkih sester - babic :  Berič 

Helena, Malačič Majda, Antolin 

Marija, Golob Vida in Bertalanič 

Lidija. Koler Hedvika se je 

predčasno upokojila  (30.6.2020), 

Dominko Jožica bo zadnja leta 

skrbela za perinatalno varstvo 

žensk na primarnem nivoju, 

Šubinski Suzana pa nas je po 

kratki in hudi bolezni zapustila 

decembra 2021. 

Vse imenovane babice so pustile 

neizmeren pečat pri delu na našem 

oddelku. Zaradi sprememb v 

izobraževalnem sistemu so bile 

vezni člen, glavna in izjemno 

pomembna vez med babicami z 

neizmernimi porodniškimi 

izkušnjami in mladimi 

diplomiranimi babicami z 

znanjem in malo izkušnjami. 

Vsi, ki dolga leta delamo z njimi 

cenimo njihovo profesionalno 

širino, delavnost in skromnost. 

Predvsem cenimo predanost 

svojemu poklicu, kateremu so 

podredile vse svoje življenje. Zato 

predlagamo, da se jim kot 

priznanje za njihovo nesebično 

pomoč mlajšim kolegicam, 

mladim zdravnikom 

specializantom, študentkam 

babištva, drugim sodelavcem, 

nosečnicam in bodočim staršem, 

neprestanemu prizadevanju za 

dvig kakovosti babištva in 

porodništva, podeli nagrada 

SZPM. 

Nagrada je posvečena vsem 

slovenskim medicinskim sestram-

babicam, ki so se šolale po starem 

kurikulumu. 

Karolina Kovač, diplomirana babica v 

porodnem bloku, vodja babiške nege v 

porodnem bloku in Leon Šabjan, mag. zdr. 

nege, vodja zdravstvene nege na 

Ginekološko-porodniškem oddelku 

 

 

OBISK FARMACEVTSKE 

FAKULTETE IZ NOVEGA 

SADA 

 

V petek 27. 5.in soboto 28. 5. so na 

povabilo Alma Mater Europaea 

Mursko Soboto obiskali 

predstavniki Farmacevtske 

fakultete (oddelek sestrinstvo - 

zdravstvena nega) iz Novega 

Sada.  

V okviru obiska so v soboto 

obiskali Splošno bolnišnico 

Murska Sobota trije profesorji in 

17 študentov te fakultete. Pod 

vodstvom predavatelja Leona 

Šabjana, mag. zdr. nege so si 

ogledali Ginekološko-porodniški 

oddelek, kjer niso skrivali 

navdušenja nad prostori, 

organizacijo in eksaktno 

predstavitvijo. Sledil je ogled 

Urgentnega centra, ki ga je 

predstavil Robert Ilič, dipl, zn. 

V spremstvu viš. pred. Edvarda 

Jakšiča, predstojnika programa 

zdravstvena nega na AMEU so se 

sprehodili še mimo kirurških 

ambulant, dnevne bolnišnice ter 

dialize.  

Ob koncu je sledilo povabilo z 

njihove strani, da obiščemo 

fakulteto in bolnišnico Novi Sad. 

Viš. pred. Edvard Jakšič, mag. zdr. nege 

 

PODALJŠANJE POLNEGA 

CERTIFIKATA DRUŽINI 

PRIJAZNO PODJETJE 

 
3. 5. 2022 se je naši bolnišnici na 

podlagi uspešne revizije, izvedene 

12. 4. 2022, podaljšal polni 

certifikat Družini prijazno podjetje 

(DPP). Polni certifikat je 

bolnišnica prejela leta 2018 in od 

takrat uspešno izvajamo 16 

ukrepov družini prijazne politike. 

Vodstvo bolnišnice izvajanje 

ukrepov DPP podpira, kajti 

zadovoljstvo zaposlenih na 

delovnem mestu je ena izmed 

prioritet novega vodstva.   
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Za lažje usklajevanje obveznosti 

delovnega in zasebnega življenja 

so vam na voljo člani tima, ki so: 

zastopnik podjetja Bojana Vodeb 

Mesarič, namestnik zastopnika 

Simon Zore, Tjaša Korošec 

Horvat, Dejan Majc, Bojana 

Črnko, Sabina Stranjšak, Simona 

Sečko Alenka Kovačič – Sifarm, 

Janko Hercan – Sindikat delavcev 

v zdravstveni negi, Nataša Jančar 

– Sindikat zdravstva in socialnega 

varstva slovenije. 

Z namenom, da se tim okrepi in bo 

predstavljal vse delovne procese v 

bolnišnici, je potrebno, da se tim 

razširi s predstavniki zdravstvene 

nege, zato ponovno naprošamo, da 

se odzovete povabilu kot 

enakovreden član tima DPP. 

 
Bojana Vodeb Mesarič, dipl. sanit. inž. 

Zastopnica DPP 

 

 

VIŠJE CENE MALIC 

Zaradi trenutnih težkih razmer na 

trgu hrane (predvsem 

pomanjkanja žit in posledično 

vpliva na celotno prehranjevalno 

verigo), se je pričela občutno 

dražiti hrana. Dobavitelje smo 

pozvali, naj nam kot javnemu 

zavodu zadržijo cene iz Javnega 

naročila, vendar sledijo odstopi od 

pogodb in s tem predčasno 

odpiranje konkurence za 

najpomembnejše sklope živil. 

Cena  svežega mesa se nam je tako 

dvignila za 44%, mleko in izdelki 

za 25%, moke za 30%, izdelki iz 

testa za 16%. Za nekatere druge 

sklope živil pa se še pogajamo. Na 

isti ravni cen trenutno ostaja le 

zelenjava, sadje, za enkrat  še 

kruh  in splošno prehrambeno 

blago. 

Posledično smo tako primorani, 

glede na  trenutni porast cen 

surovine, dvigniti tudi cene naših 

storitev. Glede na navedeno je v 

tem trenutku predlagani dvig 12% 

najmanj, da ohranimo  naš tržni 

del še racionalen. 

Cena mesne malice v jedilnici  je 

tako 4,5€; cena malice »na žlico« 

4,3€;  cena brezmesne 

malice  4,2€; cena malice na 

oddelek  4,8€ in cena kosila na 

oddelek 6,5€.  Celoten novi cenik 

bo objavljen v jedilnici. 

V primeru ponovnega dviga cen 

do izteka pogodbenega obdobja, 

bomo morali ponovno 

izvesti  kalkulacijo storitev. 

Občuten porast cen se napoveduje 

tudi za jesen. 

Prosimo za razumevanje razmer. 

Renata Pleh, univ. dipl. inž. živ. tehn. 

Vodja Službe bolnišnične prehrane in 

dietoterapije 

 

ZAHVALA PLJUČNEMU 

ODDELKU 

Čeprav očetu Alojzu Ferencu niste 

mogli pomagati, se iskreno 

zahvaljujemo Pljučnemu oddelku: 

zdravniku za trud in dostopnost pri 

pridobivanju informacij glede 

očetovega stanja ter osebju za skrb 

in prijaznost. 

Hvala! 

 
Zdenka Ferenc, hči 
 

ZAHVALA ENOTI 

INTERNISTIČNE 

INTENZIVNE TERAPIJE 

Hvala vsakemu posebej za vaš trud 

in znanje, ki ste mi ga dali, lepo je 

bilo z vami in pri vas sem se veliko 

naučila, super ste. 

 
Dijakinja Iris T. Ajlec 

 

 

 

 

ZAHVALA 

Pozdravljeni, sem Bernarda 

Maležič, hči Matjašec Jožefa, ki je 

vključen v vašo paliativno oskrbo. 

Pišem vam  v imenu naše mame 

in  vseh otrok, ker se vam želimo 

zahvaliti za vašo hitro odzivnost v 

vsem, za kar smo  doslej v skrbi in 

v želji po pomoči našemu  očetu 

prosili.  

Hvala za sočutno in 

izredno  prijaznost  ob obisku  pri 

nas doma in za urejen prevoz z 

rešilnim avtomobilom in druge 

zadeve, povezane z oskrbo na 

urgenci.  

Zahvala tudi dr. Dündek Celec za 

vso strokovno pomoč in sočutni 

pristop ter za dovoljenje, da sem 

smela biti prisotna ob očetu ves 

čas, ko je prejemal infuzijo in 

transfuzijo.  

Zahvala velja tudi skrbnemu in 

prijaznemu osebju oddelka, kjer 

sva bila prisotna. 

HVALA in vse dobro želimo! 

 
Matjašecovi 

 

 

 

 

ZGODILO SE JE – prejšnji 

teden 
 

Ponedeljek: 

- Gostja v radijski oddaji Za 

zdravje na Murskem valu 

je bila Marija Kohek, M. 

SC. (Austrija)dipl.m.s, vodja 

dejavnosti obvladovanja 

bolnišničnih okužb in 

kakovosti v zdravstveni in 

babiški negi, tema: 

Svetovni dan hygiene rok-

združimo se za varnost, 

poskrbimo za čiste roke. 

- Varstvo pri delu in požarna 

varnost (knjižnica, V. 

nadst. krg. bloka)  
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Torek: 

- Varstvo pri delu in požarna 

varnost (knjižnica, V. 

nadst. krg. bloka)  

 

Sreda: 

- Interno strokovno 

izobraževanje za področje 

zdravstvene nege: 

Snemanje EKG-ja in 

razpoznava najpogostejših 

motenj ritma, predavala sta 

Robert Ilič, dipl. zn.  in Ciril 

Bergles, zdr. tehnik 

(knjižnica, V. nadst. krg. 

bloka) 

 
 

Darja Cigut, 

Tajništvo 

 

 

ZGODILO SE BO – ta teden 

Ponedeljek: 

Gostja v radijski oddaji Splošna 

bolnišnica na Murskem valu bo 

Dragica Žunić, dr. med., spec. 

infektolog, tema: Obravnava bolnika 

z opičjimi kozami. 
 

Darja Cigut, 

Tajništvo 

 

STATISTIČNI PODATKI 

ZA PREJŠNJI TEDEN 

ŠTEVILO SPP (evid. 

primeri): 
312 

ŠTEVILO BOD: 2066 

LEŽALNA DOBA: 
4,22 

 

ŠT. 

NOVOROJENČKOV: 
18 

DOJEČE MATERE  

BOD: 
15 

 
Sladjana Čerpnjak, 

          služba ZEPA 

 

 

Misel 

Zemlja je okrogla, zato lahko 

kraj, kjer se ti zdi, da je konec, 

pomeni začetek. 
Spletni vir 

 

Ureja: Tjaša Korošec Horvat 

Naklada 140 izvodov 

Prispevki in delo niso 

honorirani. 

http://www.sb-ms.si 

http://www.sb-ms.si/

